
Title (en)
Spray gun for electrostatic spray-coating.

Title (de)
Sprühpistole zum elektrostatischen Sprühbeschichten.

Title (fr)
Pistolet pulvérisateur pour le revêtement électrostatique par pulvérisation.

Publication
EP 0383031 A1 19900822 (DE)

Application
EP 90100824 A 19900116

Priority
DE 3904437 A 19890214

Abstract (en)
The pistol handle (18) and the pistol barrel (2) are two bodies connected detachably to one another. The flowing agent line (26) is a rigid pipe with
two pipe legs (27, 28) which extend at the aforesaid angle obliquely with respect to one another. The one pipe leg (28) is inserted into a channel (25)
of the pistol handle (18) and the other pipe leg (27) is inserted into a first channel (10) of the pistol barrel (2) in each case so as to be removable
from the mutually adjacent sides of the pistol handle (18) and of the pistol barrel (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Pistolengriff (18) und der Pistolenlauf (2) sind zwei lösbar miteinander verbundene Körper. Die Strömungsmittelleitung (26) ist ein steifes Rohr
mit zwei Rohrschenkeln (27, 28), die unter dem genannten Winkel schräg zueinander verlaufen. Der eine Rohrschenkel (28) ist in einen Kanal (25)
des Pistolengriffes (18) und der andere Rohrschenkel (27) in einen ersten Kanal (10) des Pistolenlaufes (2) je von den aneinander angrenzenden
Seiten des Pistolengriffes (18) und des Pistolenlaufs (2) her herausnehmbar eingesteckt.
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